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Protokoll styrelsemöte S3 2014–02–04

Närvaro: Alen Lulic Propagandamästare tillika Sekreterare
Josefin Karlsson Ordförande
Alexander Pieta Theofanous Studierådsordförande
Fredrik Åkerberg Källarmästare
David Larsson Cafémästare, fr.o.m. §12
Joacim Åström Överphös
Louise Hauzenberger Skattmästare
Adam Wigren Näringslivsansvarig, t.o.m. §14
Martin Gunnarsson Programmästare, fr.o.m. §11
Astri Magnussen Sexmästare
Philip Holgersson Revisor
Gabriel Persson Generalsekreterare TLTH, t.o.m. §7
Björn Hansson Kårordförande TLTH

Adjungerade Björn Lindquist Valberedningsordförande
Alexander Magnusson Sexmästare Emeritus

§1 OFMÖ Ordförande Josefin Karlsson förklarade mötet öppnat klockan
12:06.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Styrelsen beslöt att adjungera

• Björn Lindquist

• Alexander Magnusson

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med följande tillägg:

• §15 Alkoholinköp togs bort

§5 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt att godkänna protokoll S01.

§6 Information från
kåren

Björn H. kom in i lokalen.

Gabriel informerar att det nu går att köpa sångarstrids DVD på
kåren för 60 kronor. Han berättar även att det är sektionsstyrelse-
utbildning för alla styrelsemedlemmar den 16 februari som alla
uppmanas att gå på. Det är också fullmäktigeutbildning i helgen
och möte måndagen efter.

Björn H. berättar att Jesperspexet har sin jubileumsföreställning
den 15 februari. Kåren fyller 30 år och subventionerar priset på
biljetter för medlemmar till 80 kronor, dessa finns att köpa i kår-
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expeditionen.

§7 Information från PLD
&& PLC

Alexander har varit på möte där det har fastställts vilka kurser
som läggs ner.

Det håller på att bestämmas på UNA möten vilka kurser som
ska ingå i de diverse specialiseringarna.

Det har diskuterats mycket om varför resultaten är så dåliga och
man har försökt marknadsföra studieteknikshjälp men det är fort-
farande lika många som kommer dit som föregående år trots de
dåliga resultaten.

Specialiseringsinformation kommer att skickas iväg så fort det
bestämts vilka kurser som blir kvar.

§8 Beslutsuppföljning Inget att rapportera.

Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

Ansvarig: Beslut: Beslutat: Rapporteras:
Fredrik Å. Mikrovågsungnar S03 2014 S06

Josefin K. och Alen L. Policydokument S10 2009 S05 2014
Alen L. Mästerimärken S06 2012 S04 2014

Alen L. och Josefin K. Facebook S03 2013 S04 2014
Fredrik Å. och Martin G. Hockeyspel S24 2013 S05 2014

§9 Utskottsrapporter Louise har ändrat om i kassorna så att vi nu har slagit ihop kas-
san för staben och D-shop till en Styrelsekassa". Hon har även
updaterat utläggsräkningar.

§10 Ekonomisk status Louise Hauzenberger meddelade att vi har okej med pengar.

§11 Val av funktionärer Källarmästeriet
Sparkyansvarig Robin Lindberg(tne09rli)
Sparkyansvarig Mattias Eklund(mat10mek)

Sexmästeriet
Funktionär inom Sexmästeriet Philip Burenstam Linder(philipbl)

§12 Pengavett och etikett Louise har skrivit en policy för hantering av pengar och läser
upp den för mötet.

David kom in i lokalen.

§13 Policy ekonomi Louise skickade runt en policy för eknonomirutiner.

Alexander läste den högt.

Martin tycker att det är bra och att det i framtiden får beslutas
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hur det ska göras med staben sen när de har en budget.

Josefin yrkar på att vi godkänner tillägget till policyn.

Mötet beslöt att godkänna yrkandet

§14 Reformera fotograf Joacim presenterar sin proposition om hur han vill att fotoarkivet
ska göras om och användas i framtiden, han föreslår även att
sektionen köper en bra kamera till fotograferna så att bilderna
som läggs upp på arkivet är av bättre kvalitet.

Alen föreslår att istället markera bra bilder i fotoarkivet och se-
dan implementera så att det går att navigera bland dessa istället
för att göra om arkivet.

David föreslår att vi delar upp det i ett slaskarkiv och ett finarkiv.

Björn H. tycker att en policy vore bra att ha för hantering av fo-
toarkivet och att bilder som läggs upp i arkivet potentiellt kan
skada folks image.

Alen menar att det gäller samma sak för både sångarkivet och
dash då dessa också kan skada personers image och att precis
som dessa så är fotoarkivet låst av samma anledning.

Martin tycker att köpa en kamera är en dålig idé då fotograferna
redan har egna.

Björn H. menar att en sektionskamera kan vara bra att ha på
mindre fina fester där folk inte vågar ta med sin egen.

Alexander undrar vem som kommer vara ekonomiskt ansvarig.

Björn H. menar att personen som använder den har ansvar för
den om hen vårdslös men att annars så står sektionen för det.

Gabriel informerar att kåren har en kamera som man kan hyra
för ungefär 200 kronor.

Björn H. tipsar om att det finns små kameror som kostar mindre
och ändå ger bra bilder.

Astri tycker att vi ska vänta och prova hyra kameran på kåren
och se vad kostnaden blir.

Jossan tycker att vi skjuter upp kameraköpsbeslut till någon an-
nan gång.

Martin yrkar på att vi avslår propositionen och ålägger propa-
gandamästaren att lösa detta på ett snyggt sätt.

Mötet beslöt att godkänna Martins yrkande.
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Adam lämnade lokalen.

§17 Övrigt • David tycker att svinnet är bättre nu än förr i styrelsekylen.
Han påpekar också att Quickster har fungerat ganska dåligt
då den envisas med att vara sönder.

Martin undrar om Quickster kostar något.

David svarar att det kostar 2 % av all försäljning genom
Quickster.

• Fredrik vill mysa med E-sex. Josefin har pratat med ordfö-
rande på E-sek om att göra detta efter teknikfikus.

• Alexander uppmanar alla till att anmäla sig till de kurser de
vill läsa.

Det är SRD möte imorgon påpekar han och att anmälan till
flicka på teknis fadder stänger på alla hjärtans dag.

• Martin informerar mötet om att K-sek vill låna köket på
Teknikfokus.
Astri säger att detta inte går.

• Josefin meddelar att hon flyttat på kaffet till caféförådet tills
vidare och tyckar att det kanske snart börjar bli dags att kö-
pa nya mikrovågsungnar till väggen då ett par har gått sön-
der.

Philip meddelar att det ska sättas upp en mikrovågsungs-
vägg i E-huset men detta kan ta tid.

§18 Meddelanden Inget meddelades.

§19 OFMA Ordförande Josefin Karlsson förklarade mötet avslutat klockan
13:00.

Mötessekreterare

Alen Lulic
Propagandamästare tillika sekreterare

Justeras

Josefin Karlsson
Ordförande
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